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CAVALOR CALM

CAVALOR SOZEN

CAVALOR TAKE IT EASY TUBES

Young, spooky horses, stallions.

Has a calming, relaxing effect without impairing memory, motor skills and performance. 

We recommend an initial dosage of 3 measuring spoons per day (45 g),2 to 3 days prior  

to the stress situation. Can also be administered longer term.

Junge, sensible Pferde, Hengste.

Um Stress bei sensiblen, jungen Pferden zu verringern 45 g pro Tag, 3 Tage vor der  

Stresssituation beginnen. Kann auch über einen längeren Zeitraum hinweg verabreicht werden.

>  Article Number: 800 g-Pot: 82191501

>  Article Number: 5 kg-Pail: 82191505

Hot, constantly nervous horses.

Has a calming and relaxing effect on hot or nervous horses. Initial dose:  

10 days 30 g/1.0 oz day (4 scoops). Maintenance: 15 g/0.5 oz day (2 scoops)  

Before competition: start 3 days before competition and adjust to needs.

Hitzige, ständig nervöse Pferde.

Zur Beruhigung von Pferden mit einem hitzigen oder nervösen Charakter  

zu Hause oder auf dem Turnier.  Anfangsdosis: 10 Tage 30g/Tag (4 Messlöffel).  

Anschließend: 15g/Tag (2 Messlöffel) Für den Wettbewerb: 3 Tage anpassen,  

um Bedürfnisse.

>  Article Number: 400 g- Pot: 82197704

>  Article Number: 1500 g- Pot: 82197715

Oral Paste for the reduction of stress reactions.

Depending on the level of stress from 1/3 tube - 1 tube 24 hours before the stress situation.  

Optimum result: 1/3 tube the evening before, 1/3 tube in the morning and 1/3 tube 1 hour before 

the stressful situation. Maximum 3 tubes per day.

Paste zur Linderung des Turnierstresses.

Abhängig vom Stressausmaß, 30 ml bis 90 ml 24 Stunden vor der Stresssituation. Für eine  

optimale Wirkung: 30 ml am Vorabend, 30 ml am Morgen und 30 ml 1 Stunde vor der Stresssituation. 

Max. 3 tubes pro Tag.

>  �Article Number: 5 tubes of 50 g per box: 82194655



CAVALOR POW’RED PERFORMANCE

CAVALOR RESIST + VIT C
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Ideal for lengthy events.

Vit & min. mixture > focus on red blood cells, BUT also with a lot of vitamins. Low concentration of Vit 

A & Vit D3: these are already present in the feed. Use at the start of training, during season. Liquid 

mixture of high-quality vitamins and minerals. Supports the red blood cells and the circulation, thus 

ensuring maximum vitality and endurance. Per day: ponies and young horses: 25 ml, sporthorses:  

50 ml.

Ideal für längere Wettbewerbe.

Vitamin- & Mineralstoffmischung > Fokus auf roten Blutkörpern ABER auch viele Vitamine.

Niedrige Konzentration an Vitamin A & Vitamin D3: Toxische Vitamine & im Futter ausreichend vorhanden.

Kur: Zu Anfang des Trainings, während der Saison.

Flüssige Mischung aus hochwertigen Vitaminen und Mineralstoffen. Fördert die Bildung der roten Blut- 

körper und garantiert damit maximale Vitalität und Ausdauer. Pro Tag: Ponys und Jungpferde: 25 ml.  

Sportpferde: 50 ml.

>  �Article Number: 2000 ml-Bottle: 82194604

>  �Article Number: 5 L-Bottle: 82194606

Boosts immunity throughout the year.

When horses shed, they are often more susceptible to viral infections. Cavalor Resist + Vit C helps boost 

immunity during these times. Increases endurance. Less sweating during work. A strong

immune system is the key to a healthy and strong body. Dosage: Ponies and young horses per day: 30 g.

Adult horses: 45 g. per day 2-3 weeks prior to travel.

Stärkung der Immunität.

Erhöht die Widerstandsfähigkeit und hält Ihr Pferd in einer guten Kondition. Eine gute Widerstandsfähigkeit

ist die Basis für einen gesunden und starken Körper.

Pro Tag: Ponys und Jungpferde: 30 g - Erwachsene Pferde: 45 g, 2-3 Wochen vor der Reise.

>  Article Number 2 kg-Pail: 82192902

>  Article Number 5 kg-Pail: 82192905
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CAVALOR OILMEGA

Cavalor OilMega is rich in omega-3 and omega-6 fatty acids and contains a high vitamin E content.

Cavalor OilMega contains a balanced mixture of fatty acids and Natural Anti-Biotics (NAB). 

NAB ensures the health of the intestinal flora by killing harmful pathogenic bacteria and promoting 

weight gain. Cavalor OilMega is given for at least 30 days (preferably 60 days) and can also be used

as a daily supplement.

1st week: sprinkle 100 ml per day over the feed - As of week 2: sprinkle 50 ml per day over the feed

Cavalor OilMega ist reich an Omega-3- und Omega-6-Fettsäuren und es enthält einen hohen 

Anteil an Vitamin E. Cavalor OilMega enthält eine ausbalancierte Mischung spezifischer Fettsäuren 

und natürlicher Antibiotika. Untersuchungen belegen, dass natürliche Antibiotika die Gesundheit der 

Darmflora fördern, da sie krankheitserregende Bakterien abtöten. Cavalor OilMega sollte mindestens  

30 Tage (vorzugsweise 60 Tage) verabreicht werden. Es kann auch täglich eingesetzt werden.

1. Woche: täglich 100 ml auf das Futter sprühen Ab der 2. Woche: täglich 50 ml auf das Futter sprühen.

>  �Article Number 2000 ml-Bottle: 82193902

>  �Article Number 10 L-Bottle: 82193910

Phlegmatic horses.

Constant use: 2 x per week. Ideal for keeping your horse fresh, during multi-day events.

Per day: ponies and recreation horses: 25 ml, sporthorses: 50 ml.

Phlegmatische Pferde.

Konstante Anwendung: 2 x pro Woche. Macht müde und schlappe Pferde innerhalb  

von 2 Tagen fit und arbeitsfreudig. Ideal, um Ihr Pferd während mehrtägiger Turniere fit zu halten.

Pro Tag: Ponys und Freizeitpferde: 25 ml. Sportpferde: 50 ml.

>  �Article Number 1000 ml-Bottle: 83191702

CAVALOR KICK UP
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CAVALOR NUTRI PLUS

CAVALOR SUPPORT

Ideal for horses in a riding stable.

Mix of granules with maximum quantity of minerals and vitamins as a complete supplement for 

sporthorses practicing intensive work.

Per day: ponies and recreation horses: 120 g, sporthorses: 150 g. Max 240 g. 

Ideal für Pferde in einem Reitstall.

Vitamin- & Mineralstoffmischung > umfassende Wirksamkeit.

Sportpferde & Selbstmischer. Granulatmischung mit einer Höchstmenge an Mineralstoffen  

& Vitaminen als komplette Ergänzung für Sportpferde, die hohe Leistungen erbringen.

Pro Tag: Ponys und Freizeitpferde: 120 g. Sportpferde: 150 g. Max 240 g.

>  Article Number 5 kg-Pail: 82691005

>  Article Number 25 kg-Bag: 82691025

Vit & min. mixture ideal as basic.

Recreation horses & self-mixers. Granule mix of vitamins and minerals as a  

complete supplement for the recreation horse.

Per day: ponies and recreation horses: 100 g, sporthorses: 150 g.

Vitamin- & Mineralstoffmischung > Basis.

Freizeitpferde & Selbstmischer. Granulatmischung aus Vitaminen und Mineralstoffen  

als komplette Ergänzung für das Freizeitpferd.

Pro Tag: Ponys und Freizeitpferde: 100 g. Sportpferde: 150 g.

>  Article Number 5 kg-Pail: 82695005

>  Article Number 25 kg-Bag: 82695025
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Paste for sport horses that have to deliver brief and powerful burst of energy for top 

performances. Cavalor Energy Booster is a mix of high-quality electrolytes, vitamins, amino acids, sugars 

and salt, important for the body when engaging in sports.

Dosage: Ponies and recreational horses: half of a tube. Sport horses: One tube.

Administer 30 minutes before competition and/or immediately after.

Paste für Sportpferde, die kurze und hohe Spitzenleistungen erbringen müssen. Cavalor Energy 

Booster ist ein Mix von hochwertigen Elektrolyten, Vitaminen, Aminosäuren, Zucker und Salz, die wichtig 

für den Körper bei der Erbringung sportlicher Leistungen sind.

Ponys und Freizeitpferde: 1/2 Tube, Sportpferde 1 Tube. Verabreichung eine halbe Stunde vor und/oder 

sofort nach der Leistung

>  �Article Number 5 tubes of 50 g per box: 82193805

>  �Article Number 50 tubes of 50 g per box: 82193850

Cavalor® WholeGain is a mixture of plantbased fats that can increase the fat content of the ration. 

Promotes a shiny coat & stimulates weight gain.

1. For weight gain: Add 0.5 to max 1 kg to your normal feed ration.

2. For a shiny coat: Add 0.5 kg to your normal feed ration.

3. �To balance your feed ration: Replace 2 kg of your normal feed ration by 1 kg Cavalor® WholeGain.

Cavalor® WholeGain ist eine Mischung aus pflanzlichen Fetten, um den Fettgehalt der Ration zu 

erhöhen. Sorgt für besonderen Glanz & stimuliert die Gewichtszunahme.

1. Für die Gewichtszunahme: 0,5 bis max. 1 kg zur normalen Ration zufügen.

2. Für ein glänzendes Fell: 0,5 kg zur normalen Ration zufügen.

3. Um die Ration ausgewogen zu machen: 2 kg der normalen Ration durch 1 kg Cavalor®  

WholeGain ersetzen.

>  �Article number 20 KG: 82192120

CAVALOR AN ENERGY BOOSTER

WHOLEGAIN
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CAVALOR DRY FEET

CAVALOR HOOF AID SPECIAL

CAVALOR HOOF AID BASIC

Perfect against thrush.Ideal just after shoeing.

An easy-to-use and very effective spray that keeps the hoof sole and frog dry. In case of very weak 

soles and frog: 2 times a day for 5 days. Preventive maintenance: 2 times a week.

Perfekt gegen Strahlfäule. Ideal direkt nach dem Beschlagen.

Einfach anzuwendendes und sehr effizientes Spray, um Sohle und Strahl trocken zu bekommen.

Im Fall sehr weicher Sohlen und eines sehr weichen Strahls: 5 Tage lang 2-mal täglich.

Vorbeugende Pflege: 2-mal pro Woche

>  �Article Number 9 x 250 ml-Bottle: 82990902

Less Biotin/kg, but high daily dose & much more complete (MSM, yeasts etc.).

Spectacular result on horses with hoof problems. 

Stimulates hoof growth and improves the quality of the hooves.

Per day: ponies and young horses: 65 g, horses: 150 g - minimum 4 weeks.

Weniger Biotin/kg, jedoch hohe tägliche Dosis & viel kompletter (MSM, Hefe usw.).

Spektakuläres Ergebnis bei Pferden mit Hufproblemen. 

Stimuliert das Wachstum der Hufe und hilft, Risse zu reparieren.

Pro Tag: Ponys und junge Pferde: 65 g, Pferde: 150 g - mindestens 4 Wochen.

>  Article Number 5 kg-Pail: 82690905

>  Article Number 25 kg-Bag: 82690925

Biotin + Vitamin A & D3. Ideal as Maintenance.

High dose of biotin and other elements to strengthen the quality of the hooves.  

Per day: ponies, recreation horses and sporthorses: 30 g.

Biotin + Vitamin A & D3 Pflege.

Hoch dosiertes Biotin und andere Elemente zur Verbesserung der Hufqualität.

Pro Tag: Ponys und Freizeitpferde, Sportpferde: 30 g.

>  Article Number 800 g-Pot: 82191201
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CAVALOR HOOF CONDITIONER

CAVALOR SOLEMATE

CAVALOR HOOF OIL SPECIAL

Hoof balm based on natural fats and laurel.

Apply several times a week to the cleaned hoof.

Biotin + Vitamin A & D3 Pflege.

Hoch dosiertes Biotin und andere Elemente zur Verbesserung der Hufqualität.  

Mehrmals pro Woche auf den gereinigten Huf auftragen.

>  �Article Number 1000 ml-Pot: 82698202

Cavalor SoleMate takes the lead in a better, natural care and prevention of hoof trauma.

Cavalor SoleMate has been specially designed for use after hard work, training sessions or on  

the day before or during times of major physical effort, such as competitions. The brown paste is 

quick and easy to apply and adheres well.

Entzündungshemmend, schmerzstillend.

Cavalor SoleMate ist das führende Produkt für eine bessere, natürliche Versorgung und  

Vorbeugung von Huftraumata. Cavalor SoleMate behebt die Entzündung und lindert den  

Schmerz im Huf der Pferde. 

>  Article Number 1.6 kg-Pot: 82990917

Cavalor HoofOil Special can be used for cracked hoofs, sensitive hoofs and/or fragile hoofs.  

Cavalor HoofOil Special improves the hoof quality and promotes hoof growth. Cavalor HoofOil  

Special creates an optimal moisture balance, thus enabling cracked hooves to repair themselves.  

The presence of a specific essential oil assures a bacteriostatic effect.

Cavalor Huföl verbindet pflegende Öle mit einem einzigartigen essenziellen Öl für ein besseres 

Hufwachstum und eine bessere Hornqualität. Durch die intensive Pflegewirkung tief im Huf bewirken 

die aktiven Wirkstoffe von Cavalor Huföl ein besseres Hufwachstum. Cavalor Huföl sorgt für optimale 

Feuchtigkeit, sodass gerissene Hufe heilen können. Das spezielle essenzielle Öl verfügt über eine 

antibakterielle Wirkung

>  �Article Number 500 ml-Bottle: 82698201

>  �Article Number 3 L-Bottle: 82698203

cbk
Notitie
De correctie hier leverde twee keer dezelefde tekst op (Toevoegen hiervoor: Hoof balm based on natural fats and laurel.). Ik vermoed dat hier een andere regel tekst toegevoegd moet worden.



JOINTS & TENDONS

CAVALOR ARTI MATRIX

CAVALOR ARTI BASE

Chondroitin, glucosamine & MSM alone are not enough to resolve stubborn joint problems. Cavalor Arti 

Matrix fulfills the increased need for nutrients of the locomotor system in sport horses that engage in heavy 

efforts by improving suppleness in the joints.

Dosage: 2 scoops (30g) per day. Competition horses: 3 scoops (45g) per day.

Dosage can be increased to 4 scoops (60g) per day. Maximum amount: 6 scoops (90g).

Die alleinige Verabreichung von Chondroitin, Glucosamin & MSM reicht zur Beseitigung hartnäckiger 

Gelenkprobleme nicht aus. Cavalor Arti Matrix deckt den erhöhten Bedarf an Nährstoffen des Bewegungs-

apparats bei Sportpferden, die stark belastet werden. Fördert die Geschmeidigkeit der Gelenke.

Bei akutem Trauma:1. Woche 4 Beutel ab der 2. Woche 3 Beutel.

Nur Chondroitin, Glukosamin & MSM reichen nicht aus, um hartnäckige Gelenkbeschwerden zu bekämpfen. 

Verwenden Sie Cavalor Arti Matrix und stellen Sie den Unterschied fest.

Pro Tag: Ponys und Freizeitpferde: 30 g (2 Beutel), Sportpferde: 45 g (3 Beutel). Mindestens 4 Wochen.

>  Article Number 900 g-Box: 82195060

>  Article Number 2 kg-Pail: 82195002

>  Article Number 5 kg-Pail: 82195005

For use in maintaining strong bones and keeping joints flexible in horses during the growth phase, horses in 

work and older horses, as well as preventively for sport horses.

Per day ponies and recreation horses 30 g. Sport horses 60 g.

Für den Erhalt starker Knochen und um die Gelenke von Pferden in der Wachstumsphase, Pferden, die 

gerade mit der Arbeit beginnen, alten Pferden sowie als Prävention bei Sportpferden geschmeidig zu halten.

Pro Tag: Ponys und Freizeitpferde: 30 g. Sportpferde: 60 g.

>  Article Number 2 kg-Pail: 82193501

HOOVES
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CAVALOR FREEBUTE

CAVALOR FREEBUTE PRO

Sport horses only perform optimally when they are feeling good. Cavalor FreeBute supports the muscles 

and joints of horses that have to deliver top performances. Cavalor FreeBute helps your horse feel good.5-

10 tablets per day divided over 2 meals, 1 to 2 days before and during the competition.

Sportpferde bringen nur dann optimale Leistungen, wenn sie sich wohl fühlen. Cavalor Freebute unter-

stützt die Muskeln und Gelenke von Pferden, die Spitzenleistungen erbringen müssen. Cavalor Freebute 

hilft Ihrem Pferd, sich wohl zu fühlen.5-10 Tabletten pro Tag verteilen über 2 Mahlzeiten, 1 bis 2 Tage vor 

und während des Wettbewerbs.

>  �Article Number Pot with 90 pills: 82194801

Cavalor FreeBute Pro was developed to support the muscles and gives nutritional support in times 

 of muscle and joint stress. Cavalor Freebute Pro is ideal for horses that have to deliver top performances 

at the highest level.

Dosage per day per horse: ½ - 1 syringe in the evening before effort + ½ - 1 syringe in the morning  

before effort 1 syringe = 60cc = 50 g Max : 240 cc

Cavalor FreeBute Pro wurde für Pferde entwickelt, die empfindlich für Muskel- und Gelenkbelastung sind. 

Cavalor FreeBute Pro ist ideal für Hochleistungspferde geeignet, ohne den Bewegungsapparat zu schwer 

zu belasten.

Dosis pro Tag pro Tier ½ Spritze am Abend vor der Leistung + ½ Spritze am Morgen vor der Leistung.

>  �Article Number 5 tubes of 50 g per box: 82194850

>  �Article Number 50 tubes of 50 g per box: 82194803
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CAVALOR MUSCLE LIQ

CAVALOR MUSCLE FIT

CAVALOR MUSCLE FORCE

Cavalor Muscle Liq helps prevent muscle soreness and dehydration. It also increases the action of the  

kidneys in clearing toxic wastes produced after intense work. Cavalor Muscle Liq encourages horses to  

drink water. Per day: For horses in hard training or horses with a history of  “tying up”, 50 ml per day.

Cavalor Muscle Liq wurde für Pferde entwickelt welch anfällig sind für eine Überreizung der Muskeln.  

Cavalor Muscle Liq kann bei steifen Muskeln und übermüdeten Gliedmaßen verwendet werden.

Dosis pro Tier pro Tag : 50 ml. 

>  Article Number 1 L-Bottle: 82199109

>  Article Number 5 L-Bottle: 82199103

Complementary feed for horses as nutritional support for supple muscular motion. Use before and  

after intense efforts to obtain optimal muscle fitness and flexibility. After 2 days, your horse will be  

less subject to muscle stiffness and soreness. Per day: 30 g/1.06 oz (2 sachets). In case of serious  

acidification: 2 days before, during and 1 day after the competition.

Sorgt für gelenkige Muskeln vor und nach intensiver Arbeit. Bereits nach 2 Tagen merken Sie den  

Unterschied bei Pferden, die empfindlich für Muskelsteifigkeit sind.

Pro Tag: 30 g (2 Beutel). Bei schwerer Versauerung: eine Kur von 4 Wochen, danach 2 Tage vor,  

während und 1 Tag nach dem Wettbewerb.

>  Article Number 900 g-Box: 82199102

>  Article Number 2 kg-Pail: 82195704

>  Article Number 5 kg-Pail: 82195705

Increases muscle mass and improves athletic performance by creating additional muscle cells.  

Visible improvement in muscle definition within 6 weeks. 

Per day: ponies 30 g, adult horses 45 g/1.59 oz, min. 6 weeks.

Zur Unterstützung der Muskelkraft. Cavalor Muscle Build regt deutlich die Muskelzellproduktion an.  

Langfristig wirksam durch die systematische Zunahme der Anzahl Muskelzellen.

Pro Tag: Ponys: 30 g, erwachsene Pferde: 45 g, min. 6 Wochen.

>  Article Number 900 g-Box: 82192860

>  Article Number 2 kg-Pail: 82192802

>  Article Number 5 kg-Pail: 82192805

MUSCLES
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CAVALOR ELECTROLIQ BALANCE

CAVALOR ELECTROLYTE BALANCE

A palatable liquid mixture of electrolytes.

The liquid form allows for harmonious distribution in feed or water. Most other products in this 

category are sold in powder form. After heavy work and sweating, it is crucial to quickly replenish 

lost electrolytes. A lack of electrolytes can result in weakness and muscle cramps.

Per day before or after a period of sweating: ponies and recreation horses: 30 ml,  

sporthorses: 50 ml

Flüssige Mischung aus Elektrolyten und schnell absorbierbaren Vitaminen,

um Fitness und schnelle Erholung zu garantieren.

Täglich vor oder nach dem Schwitzen: Ponys und Freizeitpferde: 30 ml.

Sportpferde: 50 ml.

>  �Article Number 1000 ml-Bottle: 82698301

>  �Article Number 5000 ml-Bottle: 82698305

A palatable powder mixture of electrolytes, dextrose and fructose.

Allow for quick absorption of minerals. To be used directly after heavy work; horses  

recover quickly, remain fresh and can better resist the stresses related to intense training,  

competition and long travel. Per day: 45 g.

Schmackhafte Mischung in Pulverform aus Elektrolyten und schnell absorbierbaren

Vitaminen, um Fitness und schnelle Erholung zu garantieren.

Täglich vor oder nach dem Schwitzen: Pro Tag 45 g.

>  Article Number 800 g-Pot: 82191301

>  Article Number 5 kg-Pail: 82191305
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CAVALOR BRONCHIX LIQUID

CAVALOR BRONCHIX PURE: ALL IN ONE!

Tickling cough, stuck mucous. Just prior to effort. Result after 3 to 4 days.

Cavalor Bronchix Liquid has a soothing effect on the airways. Cavalor Bronchix Liquid is  

the solution for freeing up airways fast.  

25 ml two times a day via the feed for at least 5 days.

Die schnelle Lösung bei Erkältung, Reizhusten und festsitzendem Schleim.

Cavalor Bronchix Liquid hat eine lindernde Wirkung auf die Luftwege. Cavalor Bronchix Liquid  

ist ideal geeignet, um die Luftwege schnell frei zu machen. 

25 ml zweimal täglich über das Futter geben, mindestens 5 Tage lang.

>  �Article Number 1000 ml-Bottle: 82697001

Herbal mixture designed to soothe and clear the pulmonary tract.  

Cavalor® Bronchix Pure supports the respiratory tract and increases natural resistance. 

Directions for use: 50 g/day for 40 days.  

Eine zweiteilige Vorgehensweise bei Husten oder empfindlichen Lungen garantiert gute  

Langzeitergebnisse. 50g Pro Tag für 40 Tage lang verabreichen.

>  Article Number 1 kg-Pail: 88695702



CAVALOR HYPPOLAC

CAVALOR COLOSTRA 24

CAVALOR SPERM BOOSTER

CAVALOR PROGROW

Easily digestible instant powdered milk with nutritional values equivalent to natural

mother´s milk. Feeding bottle with 150 g/l, water 40 °C > detailed information on the label.

Leicht verdauliche Trockenmilch mit vergleichbarem Nährwert wie Muttermilch.

Saugflasche mit 150 g/L, Wasser 40°C > detailliertes Schema auf dem Etikett.

>  Article Number 10 kg-Bag: 82990610

Colostrum, of vital importance for newborn foals. Use within 24 hours after birth, mixed with warm 

water or powdered milk.

Kolostrum ist lebenswichtig für neugeborene Fohlen.

Innerhalb der ersten 24 Stunden nach der Geburt mit Warmwasser oder Trockenmilch vermischt verabreichen.

>  Article Number 100 gr-Pot: 82697402

A good metabolism ensures the maintenance of optimal sperm quality. Sperm Booster supports the horse´s 

metabolism and provides the necessary vitamins, minerals and energy in order to promote the motility of the 

sperm. Per day: 25 g.

Ein guter Stoffwechsel sorgt für den Erhalt einer optimalen Spermienqualität. Sperm Booster unterstützt  

den Stoffwechsel des Pferdes und enthält die erforderlichen Vitamine, Mineralstoffe und Energie zur  

Förderung der Spermienbeweglichkeit. Pro Tag: 25 g.

>  Article Number 1,5 kg-Pail: 82193806

Mix of granules with a maximum content of vitamins and minerals, specially developed for foals,  

young horses and broodmares. Per day: foals and ponies: 100 g/3.87 oz. Young horses: 150 g pregnant  

or lactating mares: 200 g/7.73 oz.

Kornmix mit maximalem Anteil an Vitaminen und Mineralstoffen, speziell entwickelt für Fohlen,  

junge Pferde und Zuchtstuten. Pro Tag: Fohlen und Ponys: 100 g. Pferde: 220 g.

>  Article Number 5 kg:  82691105

>  Article Number 25 kg: 82691125

BLOODSTOCK & BREEDING

Gar
an

tie
rt   Dopingfrei1 0 0 %

EQUINE Industry BV, Tel: 0031 13 577 3225 | info@equineindustry.eu | www.equineindustry.eu EQUINE Industry BV, Tel: 0031 13 577 3225 | info@equineindustry.eu | www.equineindustry.eu

1716



INTERNAL & DIGESTION

EQUINE Industry BV, Tel: 0031 13 577 3225 | info@equineindustry.eu | www.equineindustry.eu

1918

CAVALOR HEPATO LIQ

CAVALOR DIGEST

CAVALOR VITAFLOR 365

2 times a year a cure when shedding. Liver performs more than 100 tasks. Relief of liver and 

kidneys best every 6 months.

Diet feed to support the liver. A horse´s body has a lot of waste substances to process. Cavalor 

Hepato Liq supports the metabolism. To be used for maintaining the health of your horse.

Per day: 5cc in the morning and 5cc in the evening for 25 days. SHAKE BEFORE USE !

2-mal jährlich eine Kur beim Haarwechsel. Leber erfüllt mehr als 100 Aufgaben.

Zur Entlastung der Leber und Nieren > halbjährlich.

Der Pferdekörper muss sehr viele Abfallstoffe verarbeiten. Cavalor Hepato Liq reinigt Leber  

und Nieren, damit sie wieder optimal funktionieren können.

Pro Tag: 5cc am Morgen und am Abend 5cc 25 Tage lang.

>  �Article Number 250 ml-Bottle: 82697101

>  �Article Number 2000 ml-Bottle: 82697103

Diarrhea, combatting mycotoxins. Works in both the large and small intestine. Max 8 weeks 

(breakdown of vitamins).

Cavalor Digest is ideal for horses with a sensitive digestive system. Promotes and strengthens the 

good intestinal flora. Per day: ponies 30 g, recreation horses and sporthorses: 45 g.

Durchfall. Bekämpfung von Mycotoxinen. Wirkt sowohl auf den Dickdarm wie auf den  

Dünndarm ein.Max. 8 Wochen (Abbau von Vitaminen).

Cavalor Digest ist bei Durchfall, bei kolikanfälligen Pferden oder bei Mycotoxinen im Futter  

(aus Schimmeln stammend) ideal. Pro Tag: Ponys: 30 g. Sport- und Freizeitpferde: 45 g.

>  Article Number 800 g-Pail: 82198008

Optimal intestinal flora gives more return from feed. Ideal as recovery after antibiotics cure  

or treatment Digest. Growing horses.  

Cavalor Vitaflor 365 keeps the gut healthy and ensures a maximum feed intake. Daily use of Cavalor 

Vitaflor 365 prevents acidification of the large intestine in horses that receive a lot of power feed and 

helps to restore the intestinal flora (for example, after the use of antibiotics). Daily: sporthorse:  

30 g, recreation horse - pony: 20 g, pregnant or lactating mare: 40 g, foals: 15 g.

Optimale Darmflora > bessere Futterverwertung. z.B. zur Regeneration nach einer  

Antibiotika-Kur. Nach der Behandlung mit Digest.  

Cavalor Vitaflor 365 sorgt für einen gesunden Darm und maximale Futteraufnahme. Die tägliche 

Verabreichung von Cavalor Vitaflor 365 beugt einer Übersäuerung des Dickdarms bei Pferden vor,  

die viel Kraftfutter erhalten. Auch zur Regeneration der Darmflora (beispielsweise nach der  

Verabreichung von Antibiotika). Pro Tag: Sportpferd: 30 g, Freizeitpferd - Pony: 20 g, trächtige  

oder säugende Stute: 40 g, Fohlen: 15 g.

>  Article Number 2 kg-Pail: 82198004



CAVALOR GASTRO 8 (AID) & CAVALOR GASTRO 8 PASTE

CAVALOR EMERGENCY 911

75 - 89% of competition horses have stomach ulcers (yawhning, acid, alternating quick eating and 

stopping, poor condition, etc.)  

Works on different levels. After treatment by veterinarian (Gastrogard®). More horses than one might expect 

suffer from gastric irritation. Cavalor Gastro 8 works on several levels in order to keep the stomach pH neutral 

and thus protect the stomach wall against irritation.

Per day: ponies, recreation horses and sporthorses: 30 g. 

75 -89% der Turnierpferde leiden an Magengeschwüren (gähnen, Säure, Fütterungen, die

unterbrochen werden, schlechte Kondition,…).

Mehrfachwirkung. Nach der Tierarztbehandlung (Gastrogard). Mehr Pferde als man erwarten würde leiden 

unter Magenreizungen und Magengeschwüren. Cavalor Gastro 8 wirkt auf verschiedenen Ebenen, um das 

Problem auf eine effektive Weise zu bekämpfen.  

Pro Tag: Ponys und Freizeitpferde, Sportpferde: 30 g.

>  �Article Number 1,8 kg-Pail: 82198018

>  �Article Number 15 tubes of 50 g per box: 82198015

Cavalor® Emergency 911 is a fast-acting and easily digestible supplement meant for the urgent  

treatment of colic symptoms, and support of the internal system during transport.

Cavalor® Emergency 911 helps prevent colic by supporting the intestinal micro flora, and the  

digestive system of horses with chronic gut issues.

Eine schnell wirkende und leicht verdauliche Paste speziell zur Bekämpfung der ersten Kolik- 

symptome und zur Unterstützung des Darmsystems während des Transports. 

Sie hilft, Koliken bei Pferden vorzubeugen, da sie die Darmflora und das Verdauungssystem von Pferden  

mit chronischen Darmproblemen unterstützt. Cavalor® Emergency 911 enthält Präbiotika, die die  

gewünschten Bakterien im Darm fördern..

>  �Article Number: 82198012 Box 12 tubes
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CAVALOR LEATHER SHINE

CAVALOR LEATHER SOAP

Cleans and nourishes leather.

This unique formula nourishes, conditions and shines leather without making it slippery.

Application: For a long-lasting glossy shine, apply Cavalor Leather Shine to leather items with  

a damp cloth or sponge in a circular motion. Sponge included.

Reinigt und nährt das Leder.

Glänzen, aber nicht rutschen. Einzigartige Formel: Nährt das Leder, hält es geschmeidig  

und lässt es glänzen, ohne dass es rutschig wird. Cavalor Leather Shine mit einem feuchten 

 Tuch oder Schwamm auf das Leder auftragen, das Nachreiben mit einem Wolltuch kann  

den Glanzeffekt verstärken.

>  Article Number 500 ml jar: 82193306

>  Article Number 50 ml tube: 82193350

Glycerine soap for thoroughly cleaning leather products.

Apply Cavalor Leather Soap to leather with a damp cloth or sponge in a circular motion.

Glyzerinseife zur Reinigung.

Für eine gründliche Reinigung des Leders. Cavalor Leather Soap mit einem feuchten 

 Tuch oder Schwamm auf das Leder auftragen.

>  Article Number 500 ml bottle: 82193201

>  Article Number 3 L bottle: 82193203
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CAVALOR MUSCOOLER

CAVALOR COOLING WASH

CAVALOR ICE CLAY

A cooling gel for tendons (legs and back) to invigorate and soothe tired muscles and tendons 

after heavy work. Made with soothing ingredients such as eucalyptus, TEA (Triethanolamin) and 

marjoranum among others. Apply gel in thin layers and back. Do not use gel on irritated or bruised skin.

Gel für die Sehnen (Beine und Rücken). Sehr günstiger Preis. Erfrischt und lindert Schmerzen 

bei überbeanspruchten Sehnen. Gel dünn auf die Beine auftragen und einmassieren.

>  Article Number 500 ml bottle: 80994501

>  Article Number 3L bottle: 80994505

A mixture of essential oils to wash, refresh, cool off and revitalize the body and muscles after 

heavy work. Mix 1 cap (15 ml) of Cavalor Cooling Wash with 4 liters of cold water. Apply to the body with 

a sponge, especially to the legs and back. Cavalor Cooling Wash can be rinsed with cool water.

Ideale Erfrischung nach einer Anstrengung, um Körper und Muskeln zu revitalisieren! 1 Verschluss-

kappe (15 ml) mit 4 Liter kaltem Wasser mischen. Diese Mischung mit einemSchwamm auf den Körper 

auftragen, speziell auf die Beine und den Rücken. Abspülen ist nicht notwendig, aber möglich.!

>  Article Number 500 ml bottle: 82193604

>  Article Number 3L bottle: 82193603

Cavalor Ice Clay is a cooling clay with a natural ability to reduce swelling. A natural clay supple-

mented with herbal such as arnica (effective anti-inflammatory) and rosemary (promotes an analgesic 

and calming effect). Fast cooling: apply a thick layer to the tendons, allow for it to dry and rinse off with 

cold water. Slow cooling: apply a thick layer to the tendons, wrap with wet paper and bandage.

Natürlicher, mit Mineralstoffen angereicherter Lehm für die Entlastung beanspruchter Beine.

Schnelle Kühlung: Eine dicke Schicht auf die Sehnen streichen, trocknen lassen und danach mit kaltem 

Wasser abspülen. Langsame Kühlung: Eine dicke Schicht auftragen, mit nassem Papier umwickeln und 

darüber Bandagen anbringen.

>  Article Number 4 kg pail: 82191704

>  Article Number 10 kg pail: 82191810

Skin friendly, gentle shampoo that removes stains and produces an illuminating shine for all coat colours. 

Tiefreinigendes Shampoo, äußerst wirksam bei Flecken, vor allem auf weißem Fell.

>  Article Number 475 ml bottle: 82193001

>  Article Number 2.75L bottle: 82193002

NOR PLUS



CAVALOR MUDDOC

CAVALOR STAR SHINE

CAVALOR EQUI WASH

CAVALOR SW-ITCH

Ideal for Mud Fever and Greasy Heel. 100% Natural. Cavalor MudDoc helps eliminate bacteria to  

aid in the prevention of Mud Fever. Contains a mixture of medium-chain fatty acids that have a  stabilizing 

effect on the growth of bacteria and fungi. Medium-chain fatty acids cause the inside of  the cell to acidify 

elimination bacteria. Contains natural ingredients such as: aloe vera, lavender oil and vaseline among others.

Cavalor MudDoc ist das ideale Produkt gegen Mauke. Durch die antibakteriellen Eigenschaften stoppt  

Cavalor Muddoc nicht nur die Infektion, sondern lässt die Haut auch richtig heilen, damit die Mauke  

anschließend nicht mehr zurückkommt.

>  Article Number 400 ml bottle: 82198904

A long-acting disentangler that gives a beautiful shine to your horse.  

As disentangler: spray Cavalor Star Shine on the tail and mane, let dry and then comb. As brightener: spray on 

the coat, after drying polish with a woollen cloth.

Langzeit-Entfilzer, der Ihrem Pferd einen bunten Glanz verleiht. 

Als Entfilzer: Cavalor Star Shine auf Schwanz und Mähne sprühen, trocknen lassen und danach durchkämmen. 

Als Glanzmittel: auf Fell zerstäuben, nach dem Trocknen mit Wolltuch aufpolieren.

>  Article Number 500 ml bottle: 82193401

>  Article Number 3L bottle: 82193404

Skin-friendly shampoo. 

Dilute Cavalor Equi Wash with (warm) water, rub well into the coat and rinse off with lukewarm water.

Hautfreundliches Shampoo.

Cavalor Equi Wash mit (Warm-)Wasser verdünnen, gründlich ins Fell einreiben und mit lauwarmem Wasser 

abspülen

>  Article Number 500 ml bottle: 82193101

>  Article Number 3L bottle: 82193107

Cavalor Sw-itch was specially developed for horses sensitive to skin irritations (summer eczema), 

allergic reactions and/or itching as a result of weather conditions, insect bites, etc. Cavalor Sw-itch 

helps prevent uncontrollable itching.Apply Cavalor Sw-itch every day to the affected skin area as soon as 

you note skin irritation. To keep the itching under control, use Sw-itch 2 to 7 days a week.

Cavalor Sw-Itch wurde speziell für Pferde entwickelt, die empfindlich für Hautreizung und/oder 

Juckreiz als Folge von Witterungsverhältnissen oder Insektenstichen sind. 

Sw-Itch schützt Ihr Pferd vor unkontrollierbarem Juckreiz. Tragen Sie Sw-Itch täglich auf die betreffende Haut-

stelle auf, sobald Sie die Reizung bemerken. Verwenden Sie Sw-Itch 2 bis 7 Tage pro Woche, um den Juckreiz 

unter Kontrolle zu halten.

Article Number 500 ml bottle: 82198715
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CAVALOR FIELD ROCKY

CAVALOR ROCKIES

CAVALOR SWEETIES/ FRUITIES/ KIDDIES

CAVALOR VITACRUNCH

With nutritional value.

Cavalor Field Rocky is a licking pail with nutritional value which serves as a supplement.

Cavalor Field Rocky ist ein Leckeimer mit Nährwert als Zusatz zum Futter.

>  Article Number 15 kg pail: 80998315

With nutritional value. 

In contrast to most lick stones, Cavalor Rockies has a nutritional value which ensures the necessary  

intake of minerals and trace elements. Place where it is freely available to your horse/pony.

Mit Nährwerten.

Im Gegensatz zu den meisten Lecksteinen hat Cavalor Rockies einen Nährwert, der sicherstellt,  

dass sich das Pferd nach eigenem Bedarf mit Mineralstoffen und Spurenelementen versorgen  

kann. Gut erreichbar für Ihr Pferd/Pony anbringen.

>  Article Number 10 x2 kg: 80999620

The ideal reward for your horse!

Die ideale Belohnung für Ihr Pferd!

>  Article Number Sweeties 5 x 0.5 kg: 82696301

>  Article Number Fruities 5 x 0.5kg: 82696305

>  Article Number Kiddies 7 x 150 g: 82696307

>  Article Number Sweeties 15 kg Bag: 82696315

The daily vitamins and minerals boost / The daily vitamins and minerals boost. Indications of use 

One Vitacrunch block weighs 1 kg and it can easily be broken in two. For horses with a body weight from 

80 to 400 kg, half a block a day is enough. For horses with a body weight between 400 and 700 kg, give 1 

kg daily. The Vitacrunch block can be administered in its original dry condition; no need to add drinking 

water.

Die tägliche Vitamin-und Mineralschub. Anwendungsempfehlung: Ein Vitacrunch-Block wiegt 1 kg 

und kann leicht in zwei Hälften zerteilt werden. Für Pferde mit einem Körpergewicht zwischen 80 und 

400 kg reicht ein halber Block pro Tag aus. Pferden mit einem Gewicht zwischen 400 und 700 kg geben 

Sie einen ganzen Block von 1 kg. Vitacrunch soll in seinem originalen, trockenen Zustand verabreicht 

werden; es ist nicht notwendig, Wasser hinzuzufügen.

>  Article Number 20 kg: 82192120



CAVALOR LURAX

CAVALOR FIRST 8 SPRAY

A well-earned reward after heavy exertion. Daily amount of Mash & Mix per animal: maximum 0.3 kg  

per 100 kg live body weight. Preparation: mix with 50 % hot water, let the mash absorb the water and cool 

for 15 minutes.

Eine wohlverdiente Belohnung nach einer schweren Anstrengung. Tägliche Menge Mash & Mix pro Tier: 

maximal 300 g pro 100 kg Lebendgewicht. Zubereitung: mit 50 % warmem Wasser (60°C) mischen und eine 

Stunde lang abkühlen lassen.

>  Article Number 1,5 kg: 82991416

Cavalor Hygienic Wash cleans the skin and kills bacteria, viruses and fungi. Moisten the skin.  

Then rub in the ready-to-use liquid until a layer of foam develops. Then rinse thoroughly with water.

Cavalor Hygienic Wash reinigt die Haut, tötet Bakterien, Viren und Schimmel ab. Die Haut nass machen.

Anschließend die einsatzbereite Flüssigkeit einreiben bis sich eine Schaumschicht bildet. Zum Schluss 

gründlich mit Wasserabspülen. 

>  Article Number 500 ml bottle: 82193105

A fast acting ointment specifically designed for the treatment of minor wounds, scrapes, cuts, bruises 

and skin irritations.  

Contains essential oils and vitamins to ensure a soothing and relaxing effect.

Hautsalbe: ideal bei Schürfwunden, Druckstellen und sonstiger Hautreizung. 

Salbe auf beschädigte Haut auftragen. Vorzugsweise an einem kühlen Ort aufbewahren. 

>  Article Number 200 ml: 82697903

A fast and hygienic way to alleviate skin irritations. Perfect for administering care while out riding or 

travelling. Cavalor First 8 Spray is a painless solution that can be applied without contact. For use on minor 

infections, wounds and cuts.

Cavalor First 8 Spray ist eine schmerzfreie Lösung, die ohne  

jegliche Berührung aufgebracht werden kann. 

Für die Anwendung auf lokalen Infektionen, Wunden und  

Schnittverletzungen. Eine schnelle und hygienische Weise, um  

Hautreizungen bei Pferden zu lindern. Ideal für unterwegs und  

die Erstversorgung.

>  Article Number 300 ml: 82194003

CAVALOR MASH & MIX

CAVALOR HYGIENIC WASH
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